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Protokół nr 16/11 
z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 
z dnia 5 grudnia 2011 r. 

Ad. 1 

Posiedzenie Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego otworzył Przewodniczący 

Piotr Gorynia, który powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

 
Ad.2 
Obecni: 

• Przewodniczący:     Piotr Gorynia 

• Członkowie:      Krzysztof Deutsch 

Ireneusz Lesiński 

Aleksander Dolczewski 

Zdzisław Kowlaczyk 

Stanisław Zaremba 

Lista obecności stanowi załącznik 1 do protokołu. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

§ Skarbnik Pani Eleonora Gościniak 

§ Etatowy Członek Zarządu  Pan Jerzy Ptak 
§ Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku 

Publicznego Pan Zdzisław Kowalczyk, 
§ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Krzysztof Nawrocik, 
§ Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pani Kazimiera Puślednik 
§ Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Aleksander Dolczewski 
 

Ad. 3 

Przewodniczący Piotr Gorynia przedstawił porządek posiedzenia. W wyniku głosowania 

porządek został przyjęty głosami 6 „za”. 

 
Ad.4)  

Protokół Nr 15/11 z dnia 28 listopada 2011 r. przyjęto w wyniku głosowania: 6 głosów „za”. 
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Ad. 5 

Ostateczne zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu 

powiatu na 2012 r.  

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Gorynia poprosił o przedstawienie przez 

poszczególnych przewodniczących opinii komisji stałych o  projekcie uchwały. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Alfred Siama poinformował, że 

komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie w wyniku głosowania: 4 głosy ,,za”,  

2 głosy przeciw,  1 ,,wstrzymujący się”. 

Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowo-Organizacyjnej i Porządku Publicznego 
Pan Zdzisław Kowalczyk poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie w wyniku głosowania: 4 głosy ,,za”, 2 głosy przeciw, 1 ,,wstrzymujący się”. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Aleksander 
Dolczewski poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie w wyniku 

głosowania: 3 głosy ,,za”, 2 „wstrzymujące się”. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Krzysztof Nawrocik poinformował, że komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie w wyniku głosowania: 4 głosy ,,za”, 1 głos przeciw, 

1 wstrzymujący się.  

Radny Kowalczyk zapytał, czy do posiedzenia sesji Rady Powiatu będą autopoprawki do 

projektu budżetu.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że tak i będzie dotyczyła programów unijnych. Dodała, że 

wprowadzenie autopoprawki nie jest zależne od Zarządu Powiatu.  

 

Komisja Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego ostatecznie zaopiniowała 
projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

na 2011 rok pozytywnie w wyniku głosowania: 4 głosy ,,za”, 2 wstrzymujące.  
 
Ad. 6 
Wizytacja Domu Dziecka w Bodzewie. 

Dyrektor Domu Dziecka w Bodzewie Pani Karolina Dolata poinformowała, że 

najprawdopodobniej wejdą nowe przepisy dotyczące funkcjonowania placówki. Dodatkowo 

będą musiały powstać centra administracyjne. W skład tego centrum wejdą trzy świetlice 

środowiskowe, które funkcjonują w Krobi, Gostyniu i Pogorzeli, Dom Usamodzielnień w 

Gostyniu oraz dom dziecka, który będzie liczył 15 dzieci. Wówczas pomieszczenia 

znajdujące się na piętrze budynku domu dziecka zostałyby  puste. Jeżeli będzie więcej 

dzieci, to wówczas będą musiały funkcjonować dwa domy dziecka.  

Radny Kowalczyk zapytał, czy w związku z tym będą dwie administracje. 
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Pani Dyrektor wyjaśniła, że nie. Wówczas będzie funkcjonowało centrum administracyjne. 

Podsumowując dodała, że zmienią się tylko przepisy a kadra pracownicza pozostanie bez 

zmian. Poinformowała, że wszystko zmierza do tego, aby powstało więcej rodzin 

zastępczych. 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Gorynia poprosił o przedstawienie informacji na temat 

prowadzonych inwestycji w 2011 r. 

Pani Karolina Dolata poinformowała, że pod koniec 2010 roku zakończono prace dotyczące 

opłotowania i rozpoczęto remont piwnic. Pomieszczenia te mają zostać przystosowane na 

pomieszczenia sportowo – rekreacyjne, szatnie oraz suszarnie. Remont w piwnicy nie został 

zakończony ze względu na brak środków finansowych, ponieważ potrzebna jest jeszcze 

kwota 80.000 zł.  

Ponadto zostały wyremontowane schody wejściowe oraz część elewacji budynku a także 

tarasy. Również łazienki zostały częściowo wyremontowane.  

Radny Zaremba zapytał, czy Dom Dziecka nadal współpracuje z Holandią.  

Pani Dolata wyjaśniła, że tak. Dodała, że ta pomoc jest bardzo potrzebna. W transportach 

dostarczanych z Holandii są między innymi ubrania dla dzieci a także sprzęt komputerowy. 

Dom Dziecka bazuje na tej pomocy. Oprócz tego są instytucje, które finansowo wspierają 

placówkę. Z pozyskanych środków finansowych opłacane są zajęcia dodatkowe dla dzieci 

(język angielski, tańce, zespół muzyczny, terapia czaszkowo – krzyżowa).   

Następnie Komisja przeprowadziła wizytację pomieszczeń znajdujących się w placówce.  

Po przeprowadzonej wizytacji Komisja złożyła wniosek do Zarządu Powiatu w sprawie 
rozpatrzenia  możliwości dokończenia remontu piwnicy w Domu Dziecka w Bodzewie.  
Wniosek przyjęto w wyniku głosowania: 6 głosów „za”. 
 

Ad.7 

W punkcie „wolne głosy i wnioski” głosu nie zabrano.  

 
Ad. 8 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Gorynia podziękował zebranym za przybycie, po czym 

zamknął posiedzenie komisji. 

 

Przewodniczący 

Komisji Budżetu, Inwestycji 
i Rozwoju Gospodarczego 

 
Piotr Gorynia 

Protokołowała: Joanna Bilińska 

 


